
Pozdrowienia z Podhala
Jak zwykle była świetna zabawa. Uczestnicy spędzali na stoku całe dnie i doskonalili umiejętności
jazdy na nartach. Młodzi adepci narciarstwa polecają takie ferie wszystkim. Może ktoś za rok
dołączy do tej ekipy?


